中國醫藥大學「英文」暨「英語聽講」課程改修申請單
105入學生適用

China Medical University 

Request to Substitute Freshman English and English Aural & Oral

 (Effective August 01, 2016)
請勾選：(全學年  (下學期                     請日期(date: yy/mm/dd :    年   月   日

	學生姓名

Student name
	系級

Major & Year
	學號

Student ID#
	聯絡電話

Phone number

	
	
	
	

	申請資格Qualifications

for the application
	請勾選(至少符合下列其中一項)

(英語系國家，含英國、加拿大、美國、澳洲、紐西蘭、愛爾蘭、南非等國之外籍生。（檢附護照影本）

(非外籍生，但持有上述英語系國家高中畢業證書者。（檢附高中畢業證書） 

(持有英語系國家在海外為僑民設立之學校(如美國學校)之高中畢業證書者。（檢附高中畢業證書） 

(非英語系國家之外籍生、僑生等，但可證明其正式教育以英文為主要語言者。（檢附相關證明文件）

Instructions: 

if you meet one of the following qualifications: (Check the one applicable and attach a photo copy)

1.____ a citizen of one of these nations: United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland, Canada, the United States of America, Australia, New Zealand, Ireland, Republic of South Africa.

2.____ a citizen of a non-English speaking nation, yet holding a high school diploma issued by an English-speaking nation listed in Qualification 1. 

3.____ attending the high school established for their oversea citizens by an English-speaking nation listed in Qualification 1 and holding a diploma.

4.____ a citizen of a non-English speaking nation or an oversea Chinese student who can prove that the high school she/he attended uses English as the official classroom language.

	承辦人

Clerk, CGS Signature
	
	英文老師

English Coordinator Signature
	
	單位主管

Director of CGE signature
	


申請人（學生）簽名Signature：                  (Applicant)
說明

1、 申請全學年者，該學年度得任選改修6學分的進階英文相關課程、第二外語課程及全英文通識課程取代全學年4學分「英文」課程與1學期2學分「英語聽講」課程：(If you meet one of the qualifications, you are eligible to replace the Freshman English (4 credits in two semesters) and English Aural & Oral (2 credits in a semester) with 6 credits in either advanced English or a second language or general education courses instructed in English or a mixture in the three areas.
2、 申請下學期者，於該學年度下學期得任選改修4學分的進階英文相關課程、第二外語課程及全英文通識課程取代2學分「英文」課程與1學期2學分「英語聽講」課程：(If you meet one of the qualifications, you are eligible to replace the Freshman English (4 credits in two semesters) and English Aural & Oral (2 credits in a semester) with 6 credits in either advanced English or a second language or general education courses instructed in English or a mixture in the three areas.

3、 申請條件 (Requirements)：

依「英文暨英語聽講課程申請改修實施要點」第三點第（二）項規定辦理，參考網址：（通識教育中心網頁→課務法規）http://www.cmu.edu.tw/statute/statute_detail.php?sn=841。

The rule of application is announced at the following website. http://www.cmu.edu.tw/statute/statute_detail.php?sn=841
三、申請時間 (Deadline):
大一新生申請全學年的截止時間：該學年度上學期初選選課前一週。(Apply one week before the online registration begins if you are a freshman.) 申請下學期的截止時間：該學年度上學期第15週（初選階段前一週）。(Apply during Week 15 for the second semester.)
四、申請方式(How to Apply)：
填寫本單，並檢附相關證明文件。至通識教育中心辦理或以郵寄方式，地址：40402台中市北區學士路91號 通識教育中心 收 信封註明：英文改修申請。

Fill in the form and send to the Office of Center for General Education, No. 91 Hsueh-Shih Road Taichung Taiwan 40402, R.O.C, Fax: 04-22053366 with Original relevant documents, and please specify Freshman English substitution.
五、選課方式(How to Enroll)：
改修申請核准通過後（通過名單於初選前公布於通識教育中心網頁），自行上網選課。改修之課程可至課程查詢系統http://web1.cmu.edu.tw/courseinfo/ →選擇開課系所（點選通識選組台中校本部或北港分部）→年級（點選一年級）查詢。
The name list will be announced at the website of the Center for General Education. If approved, please select the course you have chosen on the Course Selection System http://web1.cmu.edu.tw/courseinfo/
